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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2021/22:333 Antalet avhopp från kriminella gäng i Malmö

I en intervju publicerad i Aftonbladet den 27 oktober 2021 hävdade justitie- och 
migrationsminister Morgan Johansson att det skett 80 avhopp från gängen i 
Malmö förra året som en följd av deras arbete med GVI (Sluta skjut).

Expressens Anna Dahlberg begärde ut uppgifter från Malmö stad för att 
verifiera dessa uppgifter, men kommunens uppgav i stället följande:

År 2019: 70 inkomna ärenden (det vill säga fått hotbildsbedömning, varav 15 
GVI (Sluta skjut). Av dessa 70 ärenden beviljades 27 insats, varav 6 var GVI. 
Andel som bedöms vara lyckade avhopp: 20 procent.

År 2020: 75 inkomna ärenden, varav 39 var GVI. Av dessa ärenden beviljades 
32 insats, varav 20 var GVI. Andel som bedöms vara lyckade avhopp: 
sammanställs i slutet av 2021.

Om andelen lyckade avhopp är detsamma 2020 som det var 2019 skulle det 
innebära 6 avhopp, men den siffran är ännu inte sammanställd. Malmö stads 
uppgifter redovisar inte heller vilken insats som avhoppen härrör ifrån.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vidhåller ministern att Malmö stad har haft 80 avhopp år 2020, och kan 
ministern i sådana fall redogöra för sitt underlag?

………………………………………

Johan Forssell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-11-02
Besvaras senast
2021-11-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


